



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

الجمعية العامة الـ144 للاتحاد البرلماني الدولي

نوسا دوا، إندونيسيا

20-24 آذار/ مارس 2022



الرقم 2

الجريدة اليومية

الاثنين، 21 آذار/ مارس 2022

المكان	الاجتماع	التوقيت
قاعة باندونغ (Bandung) الطابق الأول	اللجنة التوجيهية (لجنة التيسير) للجمعية العامة (جلسة مغلقة)	09.00 – 08.00
قاعة منغوبورا (Mangupura) الطابق الأرضي	المجلس الحاكم	11.00 – 09.00
قاعة ميدان (Medan) الطابق الأول	مجلس منتدى البرلمانيين الشباب (جلسة مغلقة)	11.00 – 09.30
قاعة جاكارتا أ و ب (Jakarta) (A & B) الطابق الأول	اللجنة الدائمة للسلم والأمن الدوليين مناقشة مشروع القرار المتعلق بإعادة النظر في النهج المتبع في عمليات السلام وإعادة صياغته من أجل تعزيز السلام الدائم واحتمال البدء في صياغته في جلسة عامة	13.00 – 09.30
قاعة نوسانتارا 2 و 3 (Nusantara 2 & 3) الطابق الأول	اللجنة الدائمة للتنمية المستدامة مناقشة مشروع القرار المتعلق بتعزيز تكنولوجيا المعلومات والاتصالات كعامل مساعد لقطاع التعليم، بما في ذلك خلال أوقات الجائحة والبدء في صياغته في جلسة عامة	13.00 – 09.30



قاعة نوسانتارا 1 (Nusantara 1) الطابق الأول	اجتماع جمعية الأمناء العامين للبرلمانات الوطنية	12.30 – 11.00
قاعة منغوبورا (Mangupura) الطابق الأرضي	الجمعية العامة بدء المناقشة العامة بشأن الموضوع "الوصول إلى صفر انبعاثات : حشد البرلمانات للعمل بشأن تغير المناخ رسائل مرئية من السيد بان كي مون مؤسس مركز بان كي مون للمواطنين العالميين والأمين العام السابق للأمم المتحدة السيد أنطونيو غوتيريس، الأمين العام للأمم المتحدة الكلمة الرئيسية السيدة ميلاتي ويجسن. قائدة حركة الشباب	13.00 – 11.00
قاعة فرانجيبان (Frangipane) الطابق الأرضي	مكتب اللجنة الدائمة للديمقراطية وحقوق الإنسان (جلسة مغلقة)	13.00 – 11.30
قاعة ميدان (Medan) الطابق الأول	حلقة نقاش حول الاستفادة من صلاحيات البرلمانات المتعلقة بوضع الموازنة لصالح الأطفال منظمة بالشراكة ما بين الاتحاد البرلماني الدولي ومنظمة الأمم المتحدة للطفولة (اليونيسيف)	14.00 – 12.30
قاعة منغوبورا (Mangupura) الطابق الأرضي	الجمعية العامة مواصلة المناقشة العامة	17:00 – 14:30



قاعة نوسانتارا 1 (Nusantara 1) الطابق الأول	اجتماع جمعية الأمناء العامين للبرلمانات الوطنية	17:30 – 14:30
قاعة ميدان (Medan) الطابق الأول	الفريق الاستشاري رفيع المستوى المعني بمكافحة الإرهاب والتطرف العنيف (جلسة مغلقة)	17:30 – 14:30
قاعة فرانجيبان (Frangipane) الطابق الأرضي	لجنة حقوق الانسان للبرلمانيين (جلسة مغلقة)	18:00 – 14:30
قاعة جاكرتا أ و ب (Jakarta (A & B) الطابق الأول	اللجنة الدائمة للسلم والأمن الدوليين صياغة القرار المتعلق بإعادة النظر في النهج المتبع في عمليات السلام وإعادة صياغته من أجل تعزيز السلام الدائم في جلسة عامة	18:30 – 14:30
قاعة نوسانتارا 2 و 3 (Nusantara 2 & 3) الطابق الأول	منتدى البرلمانيين الشباب للاتحاد البرلماني الدولي	18:30 – 14:30
قاعة منغوبورا (Mangupura) الطابق الأرضي	الجمعية العامة قرار بشأن البند الطارئ	18:30 – 17:00



معلومات عامة

تتوفر اختبارات مستضد كوفيد-19 في الخيمة الطبية يومياً
خارج المدخل الرئيسي لمركز بالي الدولي للمؤتمرات (BICC)

18 - 23 آذار/ مارس 2022

من الساعة 07:00 حتى الساعة 18:00

ويتوفر اختبار تفاعل البوليميراز المتسلسل (بي سي آر) الخاص بكوفيد-19 لأغراض السفر في 23 آذار/ مارس 2022 (للمندوبين الذين يسافرون جواً يومي 24 و 25 آذار/ مارس 2022)
يتم توفير اختبار تفاعل البوليميراز المتسلسل (بي سي آر) المذكور مجاناً

جائزة كريمر - باسي الجديدة

يطلب الاتحاد البرلماني الدولي أن ينظر الأعضاء في البرلماني الذي قدم مساهمة بارزة في الدفاع عن أهداف الاتحاد البرلماني الدولي وتعزيزها. باب الترشيحات لجائزة كريمر-باسي للاتحاد البرلماني الدولي مفتوح الآن! وستمنح الجائزة، التي سُميت على اسمي مؤسسي الاتحاد البرلماني الدولي، فريدريك باسي وويليام راندال كريمر، سنوياً إلى عضو برلماني أو أعضاء برلمانيين، وسيتم الإعلان عنها في 30 حزيران/ يونيو، في موعد اليوم الدولي للعمل البرلماني.

يجب تقديم الترشيحات من قبل كل مجموعة جيوسياسية بحلول 30 نيسان/ أبريل 2022.

استمارة الترشيح متوفرة الآن على الموقع الإلكتروني ipu.org/prize



الصحافة والاتصالات

يقع جناح الاتصالات في ردهة مركز بالي الدولي للمؤتمرات (BICC) يرجى المرور للاطلاع على أحدث منشورات الاتحاد البرلماني الدولي، أو الاشتراك في نشرتنا الإخبارية أو طرح أية أسئلة حول المنصات الرقمية للاتحاد البرلماني الدولي.

وستعمل دائرة الصحافة (قاعة المؤتمرات الصحافية في بوغانفيل Bougainville) طوال فترة انعقاد الجمعية العامة للرد على استفسارات وسائل الإعلام والمساعدة في تيسير المقابلات الصحافية. يرجى التواصل مع press@ipu.org إذا كان لديكم أي طلب للاعتماد أو أية تساؤلات. يقع المركز الصحافي (قاعة أوركيد Orchid) في الطابق الأول وهو مجهز بحواسيب وإنترنت وشاشات لمتابعة أعمال الجمعية العامة.

ويرجى الانضمام إلى المحادثات عبر وسائل التواصل الاجتماعي، من خلال استخدام هاشتاغ #IPU144

twitter.com/ipuparliament

facebook.com/InterParliamentaryUnion

instagram.com/ipu.parliament_official youtube.com/user/iparliamentaryunion

linkedin.com/company/inter-parliamentary-union

سيتم نشر صور من الجمعية العامة الـ 144 للاتحاد البرلماني الدولي على فليكر Flickr ipu.org/144pics

شبكة واي-فاي Wi-Fi:

تتوفر شبكة واي-فاي Wi-Fi مجانية للمندوبين في مركز بالي الدولي للمؤتمرات (BICC)

هوية المستخدم: IPU 144

كلمة المرور: nusa.dua





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

144th IPU Assembly

Nusa Dua, Indonesia
20-24 March 2022



No. 2

JOURNAL Monday, 21 March 2022

Time	Meeting	Place
08.00 – 09.00	Assembly Steering Committee <i>(closed)</i>	Bandung First floor
09.00 – 11.00	Governing Council	Mangupura Ground floor
09.30 – 11.00	Board of the Forum of Young Parliamentarians <i>(closed)</i>	Medan First floor
09:30 – 13.00	Standing Committee on Peace and International Security <i>Debate and potential start of drafting in plenary on the draft resolution on Rethinking and reframing the approach to peace processes with a view to fostering lasting peace</i>	Jakarta A & B First floor
09.30 – 13.00	Standing Committee on Sustainable Development <i>Debate and start of drafting in plenary on the draft resolution on Leveraging Information and Communication Technology as an enabler for the education sector, including in times of pandemic</i>	Nusantara 2 & 3 First floor
11.00 – 12.30	Association of Secretaries General of Parliament (ASGP) Meeting	Nusantara 1 First floor
11.00 – 13.00	Assembly <i>Start of the General Debate on the theme Getting to zero: Mobilizing parliaments to act on climate change</i> <i>Video messages from</i> Mr. Ban Ki-Moon Founder of the Ban Ki-Moon Centre for Global Citizens and former UN Secretary-General Mr. António Guterres, UN Secretary-General <i>Keynote address</i> Ms. Melati Wijsen. Leader of the Youthtopia Movement	Mangupura Ground floor
11.30 – 13.00	Bureau of the Standing Committee on Democracy and Human Rights <i>(closed)</i>	Frangipane Ground floor
12.30 – 14.00	Panel discussion on Leveraging parliamentary budgeting powers for children <i>Organized jointly by the IPU and UNICEF</i>	Medan First Floor
14.30 – 17.00	Assembly <i>Continuation of the General Debate</i>	Mangupura Ground floor
14.30 – 17.30	Association of Secretaries General of Parliament (ASGP) Meeting	Nusantara 1 First floor
14.30 – 17.30	High-Level Advisory Group on Countering Terrorism and Violent Extremism <i>(closed)</i>	Medan First Floor
14.30 – 18.00	Committee on the Human Rights of Parliamentarians <i>(closed)</i>	Frangipane Ground floor
14.30 – 18.30	Standing Committee on Peace and International Security <i>Drafting in plenary of the resolution on Rethinking and reframing the approach to peace with a view for fostering lasting peace</i>	Jakarta A & B First floor
14.30 – 18.30	Forum of Young Parliamentarians of the IPU	Nusantara 2 & 3 First floor
17.00 – 18.30	Assembly <i>Decision on the emergency item</i>	Mangupura Ground floor

GENERAL INFORMATION

COVID-19 ANTIGEN TESTS ARE AVAILABLE AT THE MEDICAL TENT EVERYDAY
(outside BICC's main entrance)

18 - 23 MARCH 2022
FROM 7 AM - 6 PM

COVID-19 PCR TEST FOR TRAVELING PURPOSES IS AVAILABLE ON 23 MARCH 2022
(FOR DELEGATES FLYING OUT ON 24-25 MARCH 2022)
THIS PCR TEST IS PROVIDED FREE OF CHARGE

THE NEW CREMER-PASSY AWARD

The IPU is asking members to consider which parliamentarian has made an outstanding contribution to the defence and promotion of the objectives of the IPU. Submissions for the IPU Cremer-Passy prize are now OPEN!

The prize, named after the two IPU founders, Frédéric Passy and William Randal Cremer, will be awarded annually to an MP or MPs, and will be announced on 30 June, in time for the International Day of Parliamentarianism.

Nominations are to be submitted through each Geopolitical Group by **30 April 2022**.

Submission form now available at ipu.org/prize

PRESS AND COMMUNICATIONS

The **Communications Stand** is in the BICC Lobby. Please pass by to see the latest IPU publications, to sign up to our newsletter or to ask any questions about IPU digital platforms.

A **press service** (Bougainville Press Conference Room) will operate throughout the Assembly to answer media enquiries and help facilitate press interviews. Please contact press@ipu.org if you have any request for accreditation or questions. The **Press Centre** (Orchid Room) is located on the first floor and is equipped with computers, the Internet and monitors to follow the Assembly proceedings.

On social media, please join the conversation using #IPU144

twitter.com/ipuparliament

facebook.com/InterParliamentaryUnion

instagram.com/ipu_parliament_official

youtube.com/user/iparliamentaryunion

linkedin.com/company/inter-parliamentary-union

Photos from the 144th Assembly of the IPU will be posted on Flickr [ipu.org/144pics](https://www.flickr.com/photos/ipu/144pics)

WIFI NETWORK:

There is a free WIFI network available in the BICC for delegates.

USER ID: IPU 144
PASSWORD: nusa.dua